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Generalforsamling 202 I

Generalforsamlingen startede kl. 19 :02

Hans Mølgaard (formand) bød velkommen til de 20 stemmeberettigede medlemmer.
Inden mødets start bad formanden om at man byttede om på dagsordenens punkt 6 og punkt 7 -
hvilket blev accepteret af de fremmødte.

1. Valg af dirigent. Formanden foreslog Leif Olsen som dirigent. Dette blev godkendt.
Dirigenten takkede for valget og indledte styringen af generalforsamlingen med at konstatere
at generalforsamlingen var indkaldt iht. foreningens vedtægter.

2. Valg af stemmetællere og referent. Om nødvendiS med stemmetællere vil dirigenten
udpege Flemming Hatting Hansen, evt. flere som stemmetællere. Som referent: Niels Holger
Jensen.

Formandens beretning. Den udsendte beretring blev gennemgået hvori formanden nærrnte

at der er styr på foreningens medlemsoplysninger (narrn, adresse og e-mail's).
Mette Lund, Elly Tidex, John Jensen og Uffe Poulsen harlog samarbejdet/r med Inge Lind,
Webmaster, om foreningens nye hjemmeside, fømævnte sidder i udvalg for fortsættelsen af
foreningens hjemmeside og Danske Slægtsforskeres (DS) hjemmeside.
Formanden takkede Inge Lind for hendes arbejde med den gamle hjemmeside.
Jørn Bendtz Hansen spurgte - hvis man er medlem af DS, betaler man så for 1 medlemskab
af DS og 1 medlemskab for SFV?
Yrsa Kristonsen svarede ja, ogatman opkræves for medlemskab af begge foreninger, af DS.

John Jensen tilføjede, at der spares kr. 15.-, hvis man er medlem i begge foreninger.
Elly Tidex fulgte op på dette, at der spares det beløb, ved at have begge medlemskaber.
Da der ikke var flere spørgsmål til beretningen, spurgte dirigenten om forsamlingen
godkender berebringen?
Beretringen blev godkendt.

Fremlæggelse og godkendelse af regnskab. Annie Aabin, kasserer, indlldte med at
foreningens overskud i det forløbne år har været stort pga. periodens nedlukninger. Der har
været udgifter til nye og mere holdbare bannere, som bruges ved kulturnætterne, da de gamle
kun var lavet af almindeligt A4-ark. John Jensen har stået for fremskaffelsen af bannerne.
Kassereren anbefalede også et videre samarbejde med Glostrup Bibliotek og andre

biblioteker på Vestegnen, specielt med henblik på foredrag.
Da der ikke var flere spørgsmål til regnskabet, spurgte dirigenten om forsamlingen godkender
regnskabet?
Regnskabet blev godkendt.

Yb
5. Indkomne forslag. Der er ikke indkommet forslag til denne generalforsamling.
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Fastsættelse af kontingent for det kommende år. Som følg{af demange aflyste aktiviteter
i2020 og202l foreslår bestyrelsen at nedsætte medlemskontingentet for kommende
regnskabsår til kr. 175,- for enkelt medlemskab og kr.325,- for par-medlemskab.
Lisbeth Andersen kommenterede at der også er gratis kaffe, hvilket formanden bekræftede.
Da der ikke var flere spørgsmål tilpunktet, spurgte dirigenten om forsamlingen godkender
fastsættelsen af kontingentet?
Denne blev godkendt.

tr'remlæggelse af næste års budget. Kassereren forelagde næste års budget, som er baseret
på 65 betalende medlemmer, mod de 63 medlemmer det foregående år. Der er i budgettet
indregnet et underskud på kr. 4.500,-, dette set i lyset af størrelsen af foreningens egenkapital
ved regnskabsårets slutning er på kr. 38.483,91.
Dirigenten spurgte til flere kommentarerlspørgsmå,l? Og om forsamlingen vil godkende
budgettet?
Dette blev godkendt.

Valg i henhold til § 6, stk. 2a.
På valg er: Hans MøIgaard (Formand). Modtager genvalg og genvalgt.

Elly Tidex. Modtager genvalg og genvalgt.
Steen Riis Thomsen. Modtager genvalg, og genvalgt.

Valg af to bestyrelsessuppleanter.
På valg er: Mette Lund. Modtager genvalg, og genvalgt.

Poul-Erik Wimmer. Modtager ikke genvalg. Dirigenten spørger om
bestyrelsen har et forslag til en suppleant - hvilket der ikke var. Er der
nogen i forsamlingen som tilbyder sig? lngen meldte sig.
Formanden fortsatte med, at man vil klare sig indtil næste general-
forsamling, hvor man så håber at have fundet en suppleant inden da.

Valg af revisor og revisorsuppleant
På valg er: Revisor: Preben Mebus. Modtager genvalg - ikke tilstede - og genvalgt.

Revisorsuppleant: Benny Klitbo. Modtager genvalg- ikke tilstede - og
genvalgt.

Eventuelt nedsættelse af udvalg:
a) Hjemmeside (SFY): Formanden takkede Inge Lind, som fratræder udvalget efter 15

års indsats. Se endvidere formandens beretning.
b) Hjemmeside @S): Se formandens beretning.
c) Indberette foredrag: Uffe Poulsen genvalgt.

S) Samarbejde med Sverige: Niels Holger Jensen genvalgt.
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12. Eventuelt. Formanden indledte dette punkt med at bede om forsla! til foredrag, udflugter
m.v.
IømBendtz Hansen: DNA er et ret uoverskueligt og svært område, når man er alene! Han
efterlyser undervisningssituationer eller lign., da foredrag er godt, men der ønskes mere

hjælp.
Formanden: Man kunne sammenligne egne data med foredragets indhold og på den måde

finde ligheder.
Kassereren: Det er ikke alle der arbejder med DNA informationer. Tidligere har vi i
foreningen arbejdet i små grupper, f.eks. gotisk skrift, hvor der arbejdes med praktiske
opgaver. Noget lignende kunne opstartes, hvis der er nok interesse.
Formanden spurgte til om dette forslag havde interesse - hvilket 5 medlemmer tilsluttede sig.

Linda Weibel: Efterlyste mere viden om Almisser, Fattighjælp og Børnehjælp.
Dirigenten spurgte til om der var flere emner til dette punkt - hvilket der ikke var og gav

ordet videre ti1 formanden.
Formanden afsluttede mødetmed en tak for god ro og orden og et snarligt gensyn til
efterårets programpunkter, samt næste ordinære generalforsamling om cirka et halvt år.

Mødet sluttede kl. 19:36.

Niels lger Jensen, referent.
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